

An
Die/Den Vorsitzende/n des Promotionsausschusses
der Fakultät für Informatik
der Ruhr-Universität Bochum
Dekanat, MC 1.45
Universitätsstraße 150
D-44 801 Bochum

To the
Head of the Doctoral Board
of the Faculty of Computer Science
of the Ruhr Universität Bochum
Dean's Office MC 1.45
Universitätsstraße 150
D-44 801 Bochum

Antrag auf Annahme als Doktorand:in an der Fakultät für Informatik *Application for acceptance as a PhD student at the Faculty of Computer Science*

Sehr geehrte:r Promotionsausschussvorsitzende:r,

hiermit beantrage ich die Annahme als Doktorandin bzw. Doktorand gemäß §6 der Promotionsordnung der Fakultät für Informatik vom 25.01.2022 (amtliche Bekanntmachung Nr.1454). Ich bitte darum, die Promotionszulassungsvoraussetzungen gemäß §5 der Promotionsordnung festzulegen. Im Folgenden finden Sie die Angaben zu meiner Person.

Dear Head of the Doctoral Board at the Faculty of Computer Science,

Hereby I apply for admission as a PhD student according to §6 of the PhD Student regulations as of January 25, 2022 (Official Notice of RUB No 1454). I kindly request to prove the possibility of my admission according to §5 of the PhD Student regulations. Please find below my personnel information.

Angaben zum Antragsteller bzw. zur Antragstellerin / Applicant Information

* means **not** mandatory field

Vorname(n) <i>first name(s)</i> _____	Name <i>last name</i> _____
Geburtsdatum <i>date of birth</i> _____	Geburtsort, Land <i>place of birth, country</i> _____
Staatsangehörigkeit <i>nationality</i> _____	Telefonnr. (privat)* <i>tel no (private)*</i> _____
Email-Adresse <i>e-mail address</i> _____	
Privatadresse (Str, Nr, PLZ, Ort)* <i>private address (street, no, postal code, town)*</i> _____	
Akad. Abschluss / Universität / Jahr <i>highest academic degree / university / year</i> (Example: MSc Mathematics, Ruhr-Universität Bochum, 2020) _____	

Arbeitstitel der Promotionsarbeit

Working title of the PhD thesis _____

Ich strebe den folgenden Doktorgrad an

I would like to obtain the following doctoral degree

- Dr.-Ing. (Doktor-Ingenieur:in / *Doctor of Engineering*)
- Dr. rer. nat. (Doktor der Naturwissenschaften / *Doctor of natural sciences*)
- Ph.D. (Philosophiae Doctor)

Ich werde meine Promotion anfertigen

I'll work on my PhD thesis

- im Rahmen meiner Einstellung an der RUB
as an employee of Ruhr-Universität Bochum
Lehrstuhl/AG und Betreuer:in

working group and supervisor _____

Raumnummer _____

office number _____

Telefonnr. _____

phone number _____

- außerhalb der RUB

outside of Ruhr-Universität Bochum _____

- Sonstiges (z.B. mit einem Stipendium)

other (e.g. with a scholarship) _____

Anhänge gem. §6 der Promotionsordnung / Appendices according §6 of the PhD student regulations

Diesem Antrag liegen die folgenden Unterlagen bei:

Following documents are attached to my application:

1. Tabellarischer Lebenslauf, Bildungsgang und ggf. beruflicher Werdegang
Personal data sheet (CV), education and employment history
2. Hochschulzeugnisse über das abgeschlossene Studium (Bachelor und Master), inkl. Übersicht aller absolvierten Module (Transcript of Records), in Kopie
A copy of university degree certificates (Bachelor and Master) incl. Transcript of Records
3. Hochschulzugangsberechtigung (z.B. Abiturzeugnis)
University entrance qualification (e.g. A-level certificate)
4. Unterschriebene Betreuungsvereinbarung (Formular Anlage 1)
Signed supervision agreement (Form Appendix 1)
5. Unterschriebene Kenntnisnahme der „Leitlinien guter wissenschaftlicher Praxis“ (Formular Anlage 2)
Signed note of the "Guidelines for good academic practice" (Form Appendix 2)
6. Empfehlung der Betreuerin bzw. des Betreuers zur Festlegung von Auflagen (Formular Anlage 3)
Recommendation of the supervisor on establishment of the requirements (Form Appendix 3)
7. Bei Zulassung gemäß §5 Abs. 1 Buchstabe b: Nachweis über die erbrachten promotionsvorbereitenden Studien
In case of possible admission according to §5 part 1 b: An evidence of completed studies that prepare for the doctoral studies

Datum / date _____

Unterschrift / signature _____

Bitte reichen Sie diesen Antrag und alle erforderlichen Unterlagen als eine pdf-Datei beim Dekanat der Fakultät für Informatik über die E-Mail-Adresse informatik-dekanat@rub.de ein. Alternativ können Sie den Antrag per Post an das Dekanat der Fakultät für Informatik schicken (s. Adresse in der Kopfzeile) oder ihn persönlich im Dekanat der Fakultät abgeben (Frau Marion Reinhardt-Kalender, Raum MC 0.30)

Please submit this application including all attachments as one pdf-file to the Dean's office of the Faculty of Computer Science via email to informatik-dekanat@rub.de. You could also send it to the Dean's office in paper form via post (see the address in the heading line of this document) or hand in the documents in person in the Dean's office of the faculty (Ms Marion Reinhardt-Kalender, room MC 0.30).

Sollten Sie Fragen haben, kontaktieren Sie uns bitte unter informatik-dekanat@rub.de oder telefonisch:

In case of any questions or concerns, please contact us via informatik-dekanat@rub.de or by phone:

Biljana Cubaleska, Tel. 0234 / 32-19290

Marion Reinhardt-Kalender, Tel. 0234 / 32-28261

Wir freuen uns, Sie als Promotionsstudentin bzw. Promotionsstudenten bei uns zu begrüßen und zu begleiten!

We would be happy to advice you and welcome you as a doctoral student!